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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan lehetne a kábelszolgáltatókat rászorítani a pontos, a valóságnak megfelelő

tájékoztatásra?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár

Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ma már gyakorlatilag csak lapos, nagy felbontású televíziót lehet kapni. A kábelszolgáltató k

buzdítják az embereket, hogy digitális adású csatornáikra fizessenek el ő . A problémák is it t

kezdődnek, mert többnyire csak utólag derül ki, hogy a digitális adás nem jelenti a H D

minőséget . Ső t! Kecskeméten például a szolgáltató set top boxának csak analóg kimenete van .

Ön szerint miként lehetne a szolgáltatókat rászorítani a pontos, a valóságnak megfelel ő

tájékoztatásra?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Horváth Zsölt
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